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Inhoud Stand van zaken

4.a Reactie 
verzoek Tata 
Steel 
projectbesluit/co
ördinatieregeling 
Heracles (Groen
           Staal)

NLG 16-1-
2023

Olthof De heer Klein (ChristenUnie) vraagt: hoe kunnen we 
borgen dat de planning gehaald wordt en er geen 
vertraging ontstaat bij Tata? 

Gedeputeerde Olthof deelt deze zorg en gaat de 
harde deadlines en consequenties goed vastleggen 
met de ministeries van EZK en I&W. Hij benadrukt 
nogmaals dat gezondheid voorwaardelijk is om deze 
verandering in te zetten.

4.a Reactie 
verzoek Tata 
Steel 
projectbesluit/co
ördinatieregeling 
Heracles (Groen
           Staal)

NLG 16-1-
2023

Olthof Statenlid Kostiç vraagt of afschaling van productie 
wordt meegenomen. Daarnaast vindt statenlid 
Kostiç dat de provincie kan vragen om een 
onderzoek naar het CE-Delft-scenario.  

Gedeputeerde Olthof legt uit dat de provincie 
formeel als bevoegd gezag de vergunningsaanvraag 
van Tata moet beoordelen. Het ministerie van EZK is 
in de positie om met Tata te spreken over andere 
scenario’s. De gedeputeerde is wel bereid om te 
vragen of een andere omvang van Tata meegenomen 
kan worden in de MER.
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4.b
Overeenk

omsten en 
uitvoeringsprogr
amma’s 2023 
Omgevingsdienst
en

NLG 16-1-
2023

Stigter Statenlid Kostiç ziet graag dat de Omgevingsdienst 
duidelijk communiceert wat haar taken zijn, wat zij 
kan betekenen voor burgers en waar zij te vinden is 
voor diezelfde burgers. Zij roept de provincie op om 
de bekendheid van de Omgevingsdienst te 
vergroten. Specifiek met betrekking van ‘OD Noord 
Holland Noord’ vraagt zij zich af wat die gaat doen 
aan de bredere bescherming van natuur en dieren.
Als reactie op de opmerking van Statenlid Kostiç 
zegt gedeputeerde Stigter toe om nogmaals 
aandacht te vragen voor de vindbaarheid van de Wet 
Natuurbescherming.

14 Motie vreemd PS 19-12-
2021

Olthof Motie 253 gericht op versnellen onderzoek naar 
mogelijkheden intrekken vergunning KGF2 
(verworpen). Olthof: Ik kan u wel zeggen dat we in 
ieder geval ons uiterste best doen het voor de 
zomer, dus eind tweede kwartaal, klaar te hebben. 
Maar nogmaals, we zijn ook afhankelijk van andere 
partijen die dit mogelijk moeten maken.

4.a  Informatie 
voorziening VTH 
bij provinciale 
bedrijven

NLG 28-11-
2022

Olthof De heer Roosendaal (VVD) wijst erop dat er nog een 
locatie van PPG in Noord-Holland is, namelijk in 
Uithoorn. Ook hier worden veel chemicaliën 
opgeslagen. Gedeputeerde Olthof kent deze 
specifieke locatie niet. Hij zal navragen of deze 

TBV cie 13-02-2023 :PPG heeft 5 
vestigingen, waarvan 3 verfwinkels (2 in 
Amsterdam en 1 in Zaanstad) en 2 
verffabrieken (1 in Uithoorn en 1 in 
Amsterdam aan de Oceanenweg 2). De 3 
verfwinkels en de verffabriek in Uithoorn 
(alleen bevoegd gezag gemeentes) voldoen 
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locatie ook in beeld is en of hier hetzelfde speelt als 
in Amsterdam.

aan alle wettelijke eisen op het gebied van 
brandveiligheid en gevaarlijke stoffen. 
Uiteraard wordt daar ook op gecontroleerd. 
De verffabriek in Amsterdam, een Brzo 
inrichting onder bevoegd gezag van PNH 
voldeed niet aan de eisen rond 
brandveiligheid, onder ander door een 
tekort schietende sprinkler installatie. 
Mitigerende maatregelen zijn inmiddels 
genomen er wordt gewerkt aan een 
structurele oplossing om de brandveiligheid 
te verbeteren. 
Voorstel: Afgedaan

4.a  Informatie 
voorziening VTH 
bij provinciale 
bedrijven

NLG 28-11-
2022

Olthof Voor CU zou een betere onderzoeksvraag zijn 
geweest welke ongewone voorvallen Tata Steel heeft 
gemeld en hoe vaak deze zich in werkelijkheid 
voordoen. Sommige ongewone voorvallen lijken 
vergund terwijl andere dit niet zijn. Hoe kan hierop 
meer grip worden verkregen vanuit het traject 
toezicht en handhaving? Gedeputeerde Olthof zegt 
toe om na afstemming met de organisatie in de loop 
van volgend jaar, gekoppeld aan de VTH-brief, op de 
stand van de top tien van de echt ongewone 
voorvallen terug te komen.
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4a. Voordracht 
Jaarstukken 2021 
PNH

NLG 13-6-
2022

Olthof De vraag van het CDA over het toetsingskader 
Gezonde leefomgeving. Vanuit het IPO wordt eraan 
gewerkt. Er is inderdaad wel gekeken of er met 
harde toetsingscriteria aan de slag kan worden 
gegaan. Dat blijkt voor een gezonde leefomgeving 
echter heel ingewikkeld. Gedeputeerde Olthof wil 
wel een onderscheid maken tussen uiteindelijk de 
harde toetsing wat betreft lucht, geluid en geur. 
Daarvoor gelden regels waarop getoetst wordt. In 
dezen gelden toetsingscriteria wat betreft natuur in 
de stad, gezond leven, bewegen en dat soort zaken. 
Er wordt thans gewerkt aan een inspiratiemodel, 
zodat die gezonde leefomgeving uiteindelijk wordt 
meegenomen bij alle gebiedsontwikkelingen. 
Daarmee ga je van afwegend toetsen veel meer naar 
het betrekken en afwegen, zodat je de onderwerpen 
een onderdeel laat zijn van de verdere ontwikkeling 
van de verstedelijking. Er is thans nog geen 
inspiratiemodel. Op het moment dat dit er wél is en 
GS er wat verder mee zijn, zullen zij de Staten er 
uiteraard bij betrekken.

TBV Cie NLG 05-09-2022: GS verwacht in 
het laatste kwartaal van 2022 een goed 
uitgedachte conceptversie. 
Update 8-2-2023:
Het Inspiratiekader Gezonde Leefomgeving 
moet vooral leiden tot het gesprek over de 
gezonde en veilige leefomgeving op alle 
niveaus en als sturingsinstrument om de 
gezonde en veilige leefomgeving op 
gelijkwaardig niveau mee te kunnen wegen, 
trends te volgen en te realiseren in de 
praktijk. Waarbij het sterven naar een 
continue verbetering van de gezonde 
leefomgeving voorop staat. Een 
inspiratiekader is van belang bij nieuwe 
ruimtelijke ontwikkelingen zoals de 
woningbouwopgave (verstelijking), 
energietransitie, bereikbaarheid/mobiliteit, 
landelijk gebied etc. om een 
instrumentarium te hebben om de gezonde 
en veilige leefomgeving af te kunnen 
wegen, trends te volgen en te realiseren in 
de praktijk.

Nadere invulling
Op dit moment wordt er gewerkt aan een 
overzicht van het gezondheidsbeleid van 
zoveel mogelijk provincies. Een 
“receptenboek” als het ware, waaruit je kan 
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kiezen als provincie, maar ook als gemeente 
als je bezig bent met het vormgeven van je 
gezondheidsbeleid. Het verzamelen van het 
beleid wordt door een extern bureau 
gedaan middels interviews per provincie. 
Dit zal uiteindelijk worden gebundeld. Het 
hiervoor genoemde receptenboek wordt 
tevens aangevuld met het kubusmodel. Dit 
model faciliteert het goede gesprek over 
een gezonde leefomgeving bij opgaven, 
projecten en in te richten processen. 
Hiermee zorg je ervoor dat het thema 
gezonde leefomgeving in al haar facetten 
aan bod komt en op een gelijkwaardige 
manier wordt meegenomen en 
meegewogen. Beide producten samen 
vormen het inspiratiekader Gezonde 
Leefomgeving.

Uitkomsten 
inventarisatie 
ZZS uitvraag

NLG 21-06-
2021

Olthof, J. Mevrouw Koning-Hoeve (CDA):
De provincie en de OD's hebben moeite om de 
inventarisatie bij afvalverwerkende bedrijven goed in 
beeld te krijgen. Er is sprake van een landelijke 
harmonisatie van de uitvraag bij afvalbedrijven. Kan 
deze binnen afzienbare tijd worden gerealiseerd? 
Wat is het tijdspad? En hoe wordt ervoor gezorgd dat 
de geharmoniseerde uitvraag ook echt effectiever zal 
zijn en zal gaan leiden tot een hoge respons op de 
uitvraag naar ZZS?

21-2-2022:
Er wordt nu landelijk  vanuit het IPO 
gecoördineerd gekeken hoe we grip kunnen 
krijgen op de problemen die er zijn om de 
ZZS-inventarisatie bij afvalbedrijven goed in 
beeld te krijgen. De eerste stap die daar nu 
genomen wordt, is het uitvoeren van 
botsproeven samen met de branche. In deze 



Openstaande toezeggingen Leefbaarheid, Gezondheid en Milieu – voor commissie NLG 13-02-2022

Gedeputeerde Olthof geeft aan dat hij het exacte 
tijdspad nog niet helemaal helder voor ogen heeft, 
maar dat er volop aan wordt gewerkt. Hij zal alsnog 
later kunnen aanleveren wanneer wat verwacht 
wordt. 

botsproeven worden de regels getest op 
voorbeelden uit de praktijk. 

De planning is dat deze botsproeven in de 
zomer worden afgerond en dat er dan een 
uitgewerkt voorstel ligt met vervolgstappen. 

Tbv cie NLG 28-11-2022 
De botsproeven zijn afgerond. 
Samen met de afvalbranche is een aantal 
botsproeven uitgevoerd om de ZZS en ZZS 
emissies in de afvalketen als geheel in beeld 
te brengen. 
Kort samengevat zijn de belangrijkste 
bevindingen:
Door te kijken naar de keten als geheel in 
plaats van naar individuele bedrijven krijg je 
veel beter zicht op ZZS in de afvalketen. De 
karakteristieken van ZZS (welke ZZS?
Komen ze in de keten of ontstaan ze in de 
keten? Aard emissierisico’s waar in de
keten?, etc.) kunnen per afvalketen sterk 
uiteenlopen. Ook het kunnen krijgen van
inzicht verschilt sterk. Hierbij ook de notie 
dat de aanwezigheid van ZZS in ketens en
het spanningsveld tussen ZZS en circulaire 
economie (CE) deels ook een gevolg zijn
van bestuurlijke keuzes.
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De botsproeven bevestigen de eerdere 
stelling in het gezamenlijke position paper
van IPO en Vereniging Afvalverwerkers dat 
een integrale en ketengerichte aanpak 
nodig is. Dat wil zeggen dat er naast de 
inzet van VTH ook maatregelen aan de 
voorkant (ministerie van IenW) nodig zijn en 
innovatie (ministerie van EZK) in het 
vervangen, meten en raffineren van ZZS uit 
afvalstromen gestimuleerd moet worden. 
Ook een horizontale integratie (ZZS en 
Arbo-risico’s) is van belang.

Er is – ondanks de onzekerheden en 
afhankelijk van de keten – ook nu al ruimte 
voor aanvullende maatregelen, maar er zijn 
ook grenzen aan hoe ver minimalisatie kan 
gaan (detectiegrens). Er zullen daarbij wel 
prioriteiten (welke ZZS, ketens, emissies 
etc.) moeten worden gesteld, zowel vanuit 
een oogpunt van effectiviteit als 
doelmatigheid. Daarvoor moeten (per 
afvalstroom?) handelingskaders worden 
opgesteld.

Vervolgproces:
Op 11 oktober is met de Vereniging 
Afvalbedrijven (VA) een mini-symposium 
georganiseerd, waar alle betrokken partijen 
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(provincies, OD’s, branche, bedrijven, RIVM, 
IenW, RWS) deelnemen. Doel van het 
symposium was te komen tot gedeelde 
lessen uit de botsproeven en een concreet 
voorstel voor een vervolg (programma). De 
uitkomsten daarvan en een richtinggevend 
advies worden in november dit jaar 
verwacht. Dus pas op dat moment valt er 
iets te vertellen over een 
vervolgprogramma. 

Update 8-2-2023
De botsproeven worden verwerkt en in 
oktober heeft een symposium 
plaatsgevonden met I&W de 
omgevingsdiensten en het bedrijfsleven. Op 
basis van de uitkomsten van de 
botsproeven en dit symposium worden 
volgende stappen uitgewerkt. Wij 
benadrukken bij het IPO continue het 
belang van deze uitwerking en duidelijkheid 
over ZZS in relatie tot afvalbedrijven. Met 
andere woorden, ten aanzien van de stand 
van zaken van 28 november is er geen 
nieuws.


